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Zápisnica  
z 15. zasadnutia  obecného zastupiteľstva obce Radoľa  

 konaného dňa 10. 03. 2025 v sále Obecného úradu v Radoli 

 

 

Prítomní: Ing. Anton Tkáčik, starosta obce. 

Poslanci: Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, 

Ing. Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek.  

Ďalší prítomní: Jana Tvaružková, kontrolórka obce, Alena Franeková, zapisovateľka 

Mgr. Vladimír Hromádka, riaditeľ ZŠ s MŠ,  

Verejnosť: Ing. Štefan Holtan, Ján Játi 

 (Prezenčná listina: príloha č. 1) 

 

Návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva uvedený v pozvánke:  

1. Otvorenie. 

Schválenie programu zastupiteľstva. 

2.  Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice. 

3.  Kontrola uznesení. 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Radoľa č. 1/2025 o určení výšky 

príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Radoľa. 

5. Stanovisko kontrolórky obce k záverečnému účtu obce Radoľa za rok 2024. 

6. Záverečný účet obce Radoľa za rok 2024. 

7. Žiadosť p. Vladimíra Cenigu o odkúpenie pozemku pod stavbou súp. č. 419 a časti 

priľahlého pozemku v k. ú. Radoľa. 

8. Návrh nájomnej zmluvy č. 65801/NZ-556/2024/Radoľa/1514/PROMA INVEST medzi 

Obcou Radoľa a Národnou diaľničnou spoločnosťou, a. s., Bratislava.  

9. Návrh zmluvy o budúcom odovzdaní a prevzatí objektov vyvolanej investície do 

vlastníctva a trvalej prevádzky medzi Národnou diaľničnou spoločnosťou, a. s., 

Bratislava a Obcou Radoľa.  

10. Informácia o priebehu prestavby budovy ŠK Radoľa č. 341. 

11. Rozpočtové opatrenie 1/2025. 

12. Správa kontrolórky obce Radoľa  č. 1 a 2/2025 

13. Správa kontrolórky obce Radoľa o kontrolnej činnosti za rok 2024. 

14. Diskusia. 

15. Záver. 

 

K bodu 1 Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Radoľa otvoril a viedol Ing. Anton Tkáčik, starosta 

obce. Privítal všetkých prítomných. Starosta obce konštatoval, že počet prítomných poslancov 

je 6.  Zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné. Poslanci Martin Dubeň a Mgr. 

Pavol Prievozník sa dostavili počas rokovania obecného zastupiteľstva. 

 

Schválenie programu zastupiteľstva 

Starosta obce oboznámil prítomných poslancov s jednotlivými bodmi programu uvedenými 

v pozvánke.  

H l a s o v a n i e :  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Ing. 

Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 
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zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 6  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že program rokovania obecného zastupiteľstva uvedený v pozvánke 

bol schválený a vyzval na predloženie návrhov na doplnenie programu. 

Ing. Štefan Hudec: navrhuje doplniť bod „Návrh Ing. Štefana Holtana na riešenie dopravnej 

situácie na Jaššovej ceste“, ktorý bude zaradený ako bod 4.  

   

Uznesenie č. 149/2025 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje program rokovania Obecného zastupiteľstva v 

Radoli dňa 10. 03. 2025 doplnený o bod „Návrh Ing. Štefana Holtana na riešenie dopravnej 

situácie na Jaššovej ceste“, ktorý bude zaradený ako bod 4. Ďalšie nasledujúce body programu 

budú prečíslované.   

 

H l a s o v a n i e :  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr, Ing. 

Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 6  poslancov. 

 

 

Schválený program rokovania: 

1. Otvorenie. 

Schválenie programu zastupiteľstva. 

2.  Určenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice. 

3.  Kontrola uznesení. 

4. Návrh Ing. Štefana Holtana na riešenie dopravnej situácie na Jaššovej ceste. 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Radoľa č. 1/2025 o určení výšky 

príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Radoľa. 

6. Stanovisko kontrolórky obce k záverečnému účtu obce Radoľa za rok 2024. 

7. Záverečný účet obce Radoľa za rok 2024. 

8. Žiadosť p. Vladimíra Cenigu o odkúpenie pozemku pod stavbou súp. č. 419 a časti 

priľahlého pozemku v k. ú. Radoľa. 

9. Návrh nájomnej zmluvy č. 65801/NZ-556/2024/Radoľa/1514/PROMA INVEST medzi 

Obcou Radoľa a Národnou diaľničnou spoločnosťou, a. s., Bratislava.  

10. Návrh zmluvy o budúcom odovzdaní a prevzatí objektov vyvolanej investície do 

vlastníctva a trvalej prevádzky medzi Národnou diaľničnou spoločnosťou, a. s., 

Bratislava a Obcou Radoľa.  

11. Informácia o priebehu prestavby budovy ŠK Radoľa č. 341. 

12. Rozpočtové opatrenie 1/2025. 

13. Správa kontrolórky obce Radoľa  č. 1 a 2/2025 

14. Správa kontrolórky obce Radoľa o kontrolnej činnosti za rok 2024. 

15. Diskusia. 

16. Záver. 

 



3 

 

 

K bodu 2 Určenie overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

 

Návrhová komisia v zložení: Ing. Štefan Hudec, Ing. Andrea Schmidtová 

Overovatelia zápisnice v zložení: Ing. Ivan Kocúr, PaedDr. Blažena Gažová.  

 

H l a s o v a n i e :  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr,  

Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 6  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že bola určená návrhová komisia a overovatelia zápisnice.  

 

 

K bodu 3  Kontrola uznesení 

 

Starosta obce komentoval plnenie uznesení zo 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo dňa 16. 12. 2024. Informoval o ich plnení po jednotlivých bodoch.  

Zo strany poslancov neboli podané žiadne doplňujúce otázky ku kontrole uznesení. 

 

Uznesenie č. 150/2025 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce ku kontrole 

uznesení zo štrnásteho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Radoľa zo dňa 16. 12. 2024. 

 

H l a s o v a n i e :  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr,  

Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 6  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 4 Návrh Ing. Štefana Holtana na riešenie dopravnej situácie na Jaššovej ceste. 

 

Ing. Štefan Hudec – jedným z bodov zasadnutia komisie pre výstavbu a životné prostredie obce 

Radoľa bolo prerokovanie žiadosti Ing. Štefana Holtana. Oboznámil poslancov s jednotlivými 

bodmi predmetnej žiadosti  a odporúčaniami členov komisie. Umiestnenie značky zákaz státia 

komisia neodporúča meniť ani rušiť. K ukončeniu cyklistického chodníka - na Jaššovej ceste je 

informatívne vodorovné dopravné značenie pre zvýšenú bezpečnosť všetkých účastníkov 

cestnej premávky. Vo veci prijatia opatrení a krokov k rešpektovaniu zákazu parkovania 

všeobecne na chodníkoch v celej obci - obec na zriadenie obecnej polície nemá finančné zdroje. 

Zákaz státia na ulici Záhradky – zákaz státia na ulici vyplýva zo zákona o cestnej premávke.   

Starosta obce – na zasadnutí obecného zastupiteľstva je prítomný Ing. Štefan Holtan, predseda 

výboru pozemkových spoločenstiev.  
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Hlasovanie za udelenie slova Ing. Štefanovi Holtanovi.  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr,  

Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 6  poslancov. 

Dostavil sa p. Martin Dubeň. 

 

Ing. Štefan Holtan – poďakoval za udelenie slova, požiadal predsedu komisie pre výstavbu 

o vysvetlenie, na základe čoho sa rozhodli neodporučiť meniť dopravnú značku.  

Ing. Štefan Hudec: značku zatiaľ neodporúčajú posúvať, zaparkované autá zužovali cestu, 

obmedzuje to cyklistov a chodcov.  

Ing. Štefan Holtan – doteraz najväčší problém v zákrute sa vyriešil tým, že vlastníci parkujú vo 

svojich dvoroch. Jediný problém je teraz parkovanie urbárskeho auta. Hľadajme riešenie, kde 

môže parkovať. Počas dňa niekoľkokrát musí ísť na ňom do terénu. V ostatnom čase je vozidlo 

zaparkované pred garážou. Cesta je v tomto úseku dostatočne široká, auto nikomu neprekáža 

pri prejazde. V Štepnici je na ceste zaparkovaných na obidvoch stranách aspoň 20 áut, nedá sa 

prejsť.   Urbár vychádza obci v ústrety, navrhol som nejaký kompromis a to posunúť značku. 

Toto je základný bod, ostatné body sú na základe podnetov od obyvateľov, s ktorými sa stretáva 

pri výkone svojej funkcie predsedu výboru pozemkových spoločenstiev. Obec zainvestovala do 

chodníkov a ľudia tam parkujú, aj keď porušujú zákon. Ak niekto porušuje zákon o parkovaní, 

mal by byť rovnaký meter na rešpektovania zákona o cestnej premávke. Súkromné auto má 

zaparkované v garáži. My, čo tam bývame, sme zažili a zažívame silnú premávku. Vznikajú 

kolízie s cyklistami a kolobežkármi na Jaššovej ceste, jazdia neprimerane rýchlo. Žiada, aby sa 

odstránila značka zákaz státia úplne alebo sa posunula. Pre cyklistov vyznačiť aj dole Skotňou. 

Bolo by to bezpečnejšie.  

 

Starosta obce – namaľovať bicykle nie je problém, no nemáme dostatočne široké cesty, rozšíriť 

sa nedajú. Nám chýba obecná polícia. Na jej zriadenie nemáme finančné prostriedky. Ak niekto 

vidí porušenie zákona pri parkovaní áut na chodníkoch, môže zavolať na číslo 158. Návrhy na 

riešenie dopravnej situácie sú riešené s dopravným inšpektorátom.  

 

Ing. Andrea Schmidtová – dopravné značenie neberte osobne, chceli sme zabrániť parkovaniu 

na ceste, aby sa cesta zbezpečnila.  

 

Ing. Štefan Holtan - dajme zákaz parkovania v celej obci, nech nie je diskriminácia.   

Martin Dubeň – súhlasím s návrhom zákazu parkovania v celej obci.  

 

Ing. Ivan Kocúr – pre parkovanie urbárskeho auta nevidí problém udeliť výnimku s časovým 

určením napr. v pracovných dňoch v čase od – do.  Je to služobné vozidlo. Už na decembrovom 

zastupiteľstve som hovoril o udelení výnimky.  Nevie si predstaviť, že by sa mal urobiť zákaz 

parkovania v celej obci.  

 

Uznesenie č. 151/2025 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa odporúča preveriť možnosti udelenia výnimky v zmysle 

zákona o cestnej premávke.  
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H l a s o v a n i e  

za: 6 (Ing. Viera Andelová, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. Ivan Kocúr,  

Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  1 (Martin Dubeň) 

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 7  poslancov. 

 

 

K bodu 5 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Radoľa č. 1/2025 o určení výšky 

príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Radoľa. 

 

Starosta obce – návrh všeobecne záväzného nariadenia o určení výšky príspevku a spôsobe jeho 

platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Radoľa bol zverejnený na úradnej tabuli obce od dňa 21. 02. 2025. (Príloha č. 

2) Nové znenie nariadenia ruší všeobecne záväzné nariadenie z roku 2008 so všetkými 

dodatkami a všeobecne záväznými nariadeniami, ktoré menili a upravovali uvedené všeobecne 

záväzné nariadenie. Príspevky na čiastočnú úhradu výdavkov v materskej škole  a v školskom 

klube detí zostávajú nezmenené. Mení sa len príspevok na čiastočnú úhradu režijných nákladov 

v školskej jedálni na jedno hlavné jedlo pre dospelých stravníkov v sume 3,26 Eur.   

K dnešnému dňu neboli prijaté žiadne pripomienky k návrhu všeobecne záväzného nariadenia.  

 

Uznesenie č. 152/2025 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa prerokovalo návrh Všeobecne záväzného nariadenia  obce 

Radoľa č. 1/2025 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach, v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Radoľa. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa sa uznáša na Všeobecne záväznom nariadení  obce Radoľa 

č. 1/2025 o určení výšky príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach, v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Radoľa. 

 

H l a s o v a n i e  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. 

Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0  

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že Všeobecne záväzné obce Radoľa č. 1/2025 o určení výšky 

príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Radoľa bolo schválené. 

 

 

K bodu 6 Stanovisko kontrolórky obce k záverečnému účtu obce Radoľa za rok 2024. 

 

Kontrolórka obce Jana Tvaružková predložila obecnému zastupiteľstvu Stanovisko kontrolórky 

obce k záverečnému účtu obce Radoľa za rok 2024. (Príloha č. 3) 
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V záverečnej výrokovej časti uviedla, že na základe vykonaného zhodnotenia dosiahnutých 

príjmov a čerpania výdavkov a skutočností hospodárenia obce, odporúča obecnému 

zastupiteľstvu záverečný účet prerokovať a uzavrieť s výrokom: Obecné zastupiteľstvo 

celoročné hospodárenie Obce Radoľa za rok 2024 schvaľuje bez výhrad.  

 

Uznesenie č. 153/2025 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie Stanovisko kontrolórky obce k návrhu 

Záverečného účtu obce Radoľa za rok 2024. 

 

 

H l a s o v a n i e  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. 

Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0  

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 7 Záverečný účet obce Radoľa za rok 2024. 

 

Starosta obce -  návrh záverečného účtu Obce Radoľa za rok 2024 bol zverejnený na úradnej 

tabuli obce a webovom sídle obce dňa 21. 02. 2025. (Príloha č. 4) 

Obec zostavila rozpočet na rok 2024 podľa ustanovenia § 10 ods. 7) zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v platnom znení. Rozpočet bol schválený obecným zastupiteľstvom dňa 18. 12. 2023 

uznesením č. 79/2023. Bol zmenený 6 krát.  Poďakoval pracovníčkam obecného úradu za ich 

úsilie v práci. Priemerný počet administratívnych zamestnancov v obciach s našou veľkosťou 

je 6. My všetko zvládame iba s tromi pracovníčkami. Vysvetlil otázku k finančným 

prostriedkom poukázaným futbalovému klubu. Futbalisti dostali dotáciu z rozpočtu obce 

v celkovej sume 14 500 Eur, z toho 500 Eur bolo účtované z obce. Použitie rezervného fondu 

vo výške 79 416,18 Eur má byť na kapitálové výdavky, navrhuje zastrešenie, nadstavba 

a stavebné úpravy budovy ŠK Radoľa.  

 

Ing. Andrea Schmidtová – všetko nemusíme dať do budovy ŠK, môžeme použiť na niečo iné, 

nakoľko sme si nedali žiadne priority. Aj dom smútku by potreboval úpravu (fasáda, rozšíriť 

nadstrešenie pred vstupom). Je možné použitie zmeniť rozpočtovým opatrením? 

Starosta obce – rozpočtovým opatrením sa dá zmeniť najneskôr v termíne  do 31. 08. 2025,  

bolo by dobré na budove ŠK osadiť okná a vypracovanie projektovej dokumentácie... 

 

Uznesenie č. 154/2025 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje: 

- Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 2024 bez výhrad, 

- tvorbu rezervného fondu vo výške 79 416, 18 Eur. 

 

H l a s o v a n i e  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. 

Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 
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proti:  0 

zdržal sa:  0  

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 8 Žiadosť p. Vladimíra Cenigu o odkúpenie pozemku pod stavbou súp. č. 419 

a časti priľahlého pozemku v k. ú. Radoľa. 

 

Ing. Štefan Hudec – na základe Uznesenie č. 144/2024 z predchádzajúceho zasadnutia 

obecného zastupiteľstva, komisia pre výstavbu a životné prostredie na svojom zasadnutí 

prerokovala žiadosť p. Vladimíra Cenigu o odkúpenie pozemku pod stavbou súp. číslo 419 

a časti priľahlého pozemku v k. ú. Radoľa. Komisia neodporúča odpredaj pozemkov. 

 

Ing. Andrea Schmidtová - komisia pre financie a sociálne veci neodporúča odpredaj pozemkov 

uvedených v žiadosti p. Cenigu.  

 

PaedDr. Blažena Gažová - na zasadnutí komisie pre šport, kultúru a školstvo prerokovali 

žiadosť o odkúpenie pozemkov a tiež komisia neodporúča zmenu vlastníckych vzťahov.  

 

Starosta obce predložil návrh uznesenia v znení: Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje 

odpredaj pozemku pod stavbou súp. číslo 419. 

 

Uznesenie č. 155/2025 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje odpredaj pozemku pod stavbou súp. číslo 419. 

 

H l a s o v a n i e  

za: 0 

proti:  7 (Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, 

Ing. Ivan Kocúr, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

zdržal sa:  0  

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 7  poslancov. 

 

Starosta obce konštatoval, že Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa neschválilo odpredaj 

pozemku pod budovou súp. číslo 419. 

 

 

K bodu 9 Návrh nájomnej zmluvy č. 65801/NZ-556/2024/Radoľa/1514/PROMA INVEST 

medzi Obcou Radoľa a Národnou diaľničnou spoločnosťou, a. s., Bratislava.  

 

Starosta obce – Národná diaľničná spoločnosť zaslala obci návrh nájomnej zmluvy č. 

65801/NZ-556/2024/Radoľa/1514/PROMA INVEST pre potreby majetkovoprávneho 

usporiadania stavby: Diaľnic D3 v úseku Žilina – Brodno – Kysucké Nové Mesto. (Príloha č. 

5).  Predmetom nájmu sú časti pozemkov na LV č. 1810 a to parc. č.  1911/5, 1960/1 a 26/202. 

Prenájom je na dobu určitú 1 rok. Doba nájmu záberu do 1 roka začína plynúť odo dňa 
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skutočného začatia stavebných prác na objekte – preložke inžinierskych sietí. Výška nájomného 

za dočasný záber predstavuje sumu 210,60 Eur.  

Na rokovanie obecného zastupiteľstva sa dostavil Mgr. Pavol Prievozník.  

 

Uznesenie č. 156/2025 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje prenájom častí pozemkov na dobu určitú 1 rok 

pre účel realizácie stavby „Diaľnica D3 v úseku Žilina – Brodno – Kysucké Nové Mesto“ a to 

parciel CKN 1911/5 o výmere 2 134 m2, CKN 1960/1 o výmere 931 m2, EKN 26/202 o výmere 

53 m2 zapísaných na LV č. 1810 na základe návrhu nájomnej zmluvy č. 65801/NZ-

556/2024/Radoľa/1514/PROMA INVEST medzi Obcou Radoľa, Radoľa 4, 023 36 Radoľa a 

Národnou diaľničnou spoločnosťou, a. s., Dúbravská cesta 14, 841 04  Bratislava. Nájomné za 

dočasný záber do 1 roka spolu činí 210,60 Eur. Cena za prenájom je uvedená vrátane DPH.  

 

H l a s o v a n i e  

za: 7 (Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec,  

Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0  

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 1 (Ing. Ivan Kocúr)  

Hlasovalo 7  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 10 Návrh zmluvy o budúcom odovzdaní a prevzatí objektov vyvolanej investície 

do vlastníctva a trvalej prevádzky medzi Národnou diaľničnou spoločnosťou, a. s., 

Bratislava a Obcou Radoľa.  

 

Starosta obce – Národná diaľničná spoločnosť nám zaslala Návrh zmluvy o budúcom 

odovzdaní a prevzatí objektov vyvolanej investície do vlastníctva a trvalej prevádzky uzavretej 

podľa § 269 ods. 2 zákona č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník v znení neskorších predpisov 

v spojení s ust. § 18 ods. 9 a ods. 13 zákona č. 135/1961 Zb. o pozemných komunikáciách 

(cestný zákon) v znení neskorších predpisov medzi Národnou diaľničnou spoločnosťou, a. s., 

Dúbravská cesta14, 841 04  Bratislava a Obcou Radoľa, Radoľa 4, 023 36 Radoľa. Názov 

stavby: Diaľnica D3 Žilina, Brodno - Kysucké Nové Mesto. (Príloha č. 6) 

Čísla a názov objektov: 172 Chodník na ceste I/11 a III/2052 Radoľa – KNM, 649 Preložka VO 

v km 17,600-18,080 D3 na c. I/11.  

 

Martin Dubeň – do Základnej školy v Radoli chodí niekoľko detí z Budatínskej Lehoty. 

V úseku od svetelnej križovatky k Budatínskej Lehote je odstavovací pruh, kde zvyčajne stoja 

kamióny. Deti pri obchádzaní kamiónu vstupujú do frekventovanej cesty v protismere, je to 

veľmi nebezpečné. Po kamionistoch zostáva veľký neporiadok. Dalo by s tým niečo robiť? 

Napríklad dopravným označením „zákaz parkovania pre kamióny“, alebo pripojiť chodník 

smerom k Budatínskej Lehote.   

Starosta obce – akékoľvek vyvolané investície v súvislosti so stavbou diaľnice v tejto časti nie 

sú možné. Slovenská správa ciest úplne zamieta pre nedostatok financií. Navyše parkovanie 

tam ani nie je povolené – je to súčasť pripájacieho pruhu za križovatkou.  Nie sme správcovia 

cesty, nemôžeme umiestniť značku.  

 

Uznesenie č. 157/2025 
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Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Návrh zmluvy o budúcom odovzdaní a prevzatí 

objektov vyvolanej investície do vlastníctva a trvalej prevádzky uzavretej podľa § 269 ods. 2 

zákona č. 513/1991 Zb. Obchodný zákonník v znení neskorších predpisov v spojení s ust. § 18 

ods. 9 a ods. 13 zákona č. 135/1961 Zb. o pozemných komunikáciách (cestný zákon) v znení 

neskorších predpisov medzi Národnou diaľničnou spoločnosťou, a. s., Dúbravská cesta14, 841 

04  Bratislava a Obcou Radoľa, Radoľa 4, 023 36 Radoľa. Názov stavby: Diaľnica D3 Žilina, 

Brodno-Kysucké Nové Mesto.  

Čísla a názov objektov:  

172 Chodník na ceste I/11 a III/2052 Radoľa – KNM,  

649 Preložka VO v km 17,600-18,080 D3 na c. I/11. 

 

H l a s o v a n i e  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. 

Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0  

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0)  

Hlasovalo 8  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 11 Informácia o priebehu prestavby budovy ŠK Radoľa č. 341. 

 

Starosta obce poskytol informácie o priebehu prestavby budovy ŠK Radoľa č. 341. V rámci  

rekonštrukcie bytu boli vykonané stavebné činnosti v celkovej sume 22 988,18 Eur (stropy, 

kúrenie, elektroinštalácia, podlahy, dlažby a obklady, sanita, dvere..). Na uvedených prácach sa 

podieľali miestne firmy – Kačerík, Sidor, Zdenko Višňák, Pavol Macúš, Stavbyt, materiál sme 

brali zo Stavebnín RISS Plus a KP, s. r. o. Výmera bytu je 88 m2. Naši zamestnanci postupne 

odstraňujú materiál a tvárnice zo strechy. Odstránené tvárnice bezplatne len za odvoz si zoberú 

záujemcovia na základe inzerátu zverejneného na sociálnych sieťach. Na dokončenie prestavby 

budovy musíme dať urobiť podrobnú projektovú dokumentáciu. Máme viaceré cenové ponuky 

na vypracovanie projektovej dokumentácie v cene približne 43 000 Eur včítane DPH.  

Ing. Štefan Hudec – je za to, aby poslanci dopredu vedeli a boli informovaní o výberovom 

konaní. Na zasadnutí komisie sme riešili zmenu projektovej dokumentácie – šatňa, sociálne 

zázemie pre zamestnancov OÚ a hosťovacích futbalistov podľa normy na 6. futbalovú ligu. 

Druhé a tretie poschodie ostáva podľa predbežne odsúhlaseného projektu, nemeníme, ostávajú 

francúzske okná z pozdĺžnej strany na ihrisko. Návrh na cenu projektovej dokumentácie bol 

odprezentovaný na výšku 33 000 Eur bez DPH. Pri rekonštrukcii sa najskôr bude realizovať 

tretie nadzemné podlažie, výťah, šatne a sprchy na prízemí.  

Ján Šustek – musia byť urobené zmeny aj na prízemí, vyžaduje to SFZ.  

Starosta obce – máme vybratého projektanta, ktorý má bohaté skúsenosti projektovať takéto 

budovy. Ponúknutá cena 32 700 Eur bez DPH, teda cca 40 200 Eur s DPH. 

 

Uznesenie č. 158/2025 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie informácie starostu obce o priebehu 

prestavby budovy ŠK Radoľa č. 341. 

 

H l a s o v a n i e  
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za: 8 (Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. 

Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0  

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0)  

Hlasovalo 8  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

k bodu 12 Rozpočtové opatrenie 1/2025. 

 

Starosta obce - v rozpočtovom opatrení č. 1/2025 sa v príjmovej a výdavkovej časti upravuje  

rozpočet obce  na sumu 1 955 423 Eur. V príjmovej časti je navýšenie o 180 Eur  - preplatky 

za energie, nevyčerpané prostriedky z roku 2024 vo výške 28 332 – dopravné, odídenci, 2% 

dane, stravné, normatíva, ktoré sa v roku 2025 použijú. Vo výdavkovej časti sa upravujú 

položky podľa potreby, vzhľadom na to, že je potrebné mať vyrovnaný rozpočet. Upravuje sa 

kapitálový rozpočet – zakúpenie defibrilátora 2 000 Eur, rezervný fond – strešná nadstavba 

a stavebné úpravy budovy ŠK Radoľa v Riekach 83 674 Eur. Bežné výdavky základnej školy 

s materskou školou sa upravujú na základe oznámení Regionálneho úradu školskej správy 

Žilina. K návrhu rozpočtového opatrenia neboli žiadne pripomienky. (Príloha č. 7) 

Mgr. Pavol Prievozník – k výberu defibrilátora navrhuje poradiť sa s odborníkom. 

PaedDr. Blažena Gažová – v rozpočtovom opatrení nie je vodovod na Jaššovej ceste. 

Starosta obce – vodovod sa bude riešiť, pracuje sa na tom, budeme o tom rokovať na ďalších 

zasadnutiach obecného zastupiteľstva. Aj z dôvodu výpadku na katastroch od začiatku roka je 

akákoľvek činnosť obmedzená, keďže neboli prístupné údaje k podkladom pre projektovú 

dokumentáciu.  

 

Uznesenie č. 159/2025 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 1/2025 v zmysle 

predloženého návrhu bez zmeny.  

 

H l a s o v a n i e  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. 

Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0  

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0)  

Hlasovalo 8  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 13  Správa kontrolórky obce Radoľa  č. 1 a 2/2025 

 

Kontrolórka obce Jana Tvaružková  predložila obecnému zastupiteľstvu: 

- Správu č. 01/HK/2025 o výsledku vykonanej kontroly z kontroly prevodov 

nehnuteľného majetku podľa § 18f ods. 1 písm. i) zákona o obecnom zriadení 

a schváleného plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024,  
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- Správu č. 02/HK/2025 o výsledku kontroly, ktorá bola vykonaná na základe § 18 zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a Plánu kontrolnej 

činnosti kontrolórky Obce Radoľa na I. polrok 2024 prijatého uznesením OZ č. 94/2024 

zo dňa 18. 03. 2024.  

(Príloha č. 8, 9) 

Starosta obce – nájomné za halu klesá z dôvodu vyťaženosti futbalovým a florbalovým 

oddielom, hala je využíva aj školou. Máme jednorazové nájmy alebo občasné nájmy - 

mažoretky,  bedminton, partie chlapov.  

 

Uznesenie č. 160/2025 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie Správy kontrolórky obce Radoľa  č. 

1/2025 a 2/2025. 

 

H l a s o v a n i e  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. 

Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0  

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 8  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

k bodu 14  Správa kontrolórky obce Radoľa o kontrolnej činnosti za rok 2024 

 

Kontrolórka obce Jana Tvaružková  predložila obecnému zastupiteľstvu Správu kontrolórky 

obce Radoľa o kontrolnej činnosti za rok 2024. 

Kontrolnú činnosť vykonávala kontrolórka obce v zmysle §18 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších prepisov. Pri výkone kontrolnej činnosti v sledovanom 

období boli dodržané základné pravidlá kontrolnej činnosti vymedzené osobitným zákonom č. 

357/5015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov.  

(Príloha č. 10) 

 

Uznesenie č. 161/2025 

Obecné zastupiteľstvo obce Radoľa berie na vedomie Správu kontrolórky obce Radoľa 

o kontrolnej činnosti za rok 2024. 

 

H l a s o v a n i e  

za: 8 (Ing. Viera Andelová, Martin Dubeň, PaedDr. Blažena Gažová, Ing. Štefan Hudec, Ing. 

Ivan Kocúr, Mgr. Pavol Prievozník, Ing. Andrea Schmidtová, Ján Šustek) 

proti:  0 

zdržal sa:  0  

nehlasovali:  0 

neprítomný pri hlasovaní: 0  

Hlasovalo 8  poslancov. 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie obecného zastupiteľstva bolo schválené. 

 

 

K bodu 15 Diskusia. 
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Ing. Andrea Schmidtová – nemáme všeobecne záväzné nariadenie na školský areál, ktorým by 

sa upravil čas, kedy môže byť areál otvorený pre verejnosť a určené podmienky pri vstupe do 

areálu školy – napr. zákaz vodenia psov. 

Starosta obce – zákaz vodenia psov je uvedený vo všeobecne záväznom nariadení o psoch. 

PaedDr. Blažena Gažová – navrhuje, či by sa mohlo hlásiť v rozhlase dva – tri dni vopred, že 

sa bude konať zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

Ján Játi – otázka ohľadom vodovodu na Jaššovej ceste. 

Starosta obce – čaká sa na funkčnosť katastra, potrebné k získavaniu podkladov k projektovej 

dokumentácii, vytýčiť trasovanie vodovodu.  

Martin Dubeň – ako sa pohlo ohľadom vodovodu k cintorínu na Sevaku (zmluvy)? 

Starosta obce – zmluvy sú urobené, vyplatené, treba komunikovať so Sevakom. Problém robí 

opäť nefunkčný kataster. 

Ing. Viera Andelová – pripomína zrkadlo pri Rakovanovi, kedy bude osadené? Bude sa 

opravovať, vráti sa späť? 

Starosta obce – v najbližších týždňoch, v rámci údržby dopravného značenia.  

 

K bodu 16 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Radoľa ukončil o 20,15 h. starosta obce Ing. Anton 

Tkáčik s poďakovaním za účasť všetkým prítomným.  

 

Zapísala: Alena Franeková ........................................... 

 

Overovatelia zápisnice :  

 

PaedDr. Blažena Gažová ............................................ 

Ing. Ivan Kocúr  ............................................ 

 

 

 

 

 

 

Ing. Anton  T k á č i k  

                        starosta obce 

 

 


